
OR vergadering dinsdag 13-05-2025 “IKC De Eglantier” 
 
Aanwezig: Patricia, Yvonne, Evelien, Annemieke, Dianne, Naomi, Mandy, Renske, Patrick 
Afwezig: Kyra 
  
Welkom 
Patricia opent om 20:00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 
 

1. Schoolfotograaf 
Datum voor komend schooljaar is vrijdag 7 november. Er zullen komend jaar slechts 2 
fotografen zijn: in elk gebouw 1. De datum is nog niet doorgegeven aan de opvang, Renske zal 
dit opnemen. Vraag vanuit de vorige vergadering of OR iets kan betekenen om voor ouders die 
de klassenfoto niet kunnen betalen om dit vanuit OR/school aan te bieden. Dit is bij navraag 
door Patricia behoorlijk prijzig, slechts bij hoog aantal kan er korting aangeboden worden. Er 
dient code voor code na afloop (na bestelling) gecontroleerd te worden door wie er besteld is. 
Mogelijk een optie om klassenfoto door een minder professionele fotograaf (Jos?) te laten 
maken en daarmee kosten te drukken, wie weet als idee om dit als bedankje te geven aan eind 
van het schooljaar. Yvonne geeft het emailadres van Jos door aan de OR zodat we hem kunnen 
benaderen hierover. 
 

2. Pasen 
Afgelopen jaar was de eerste keer dat er iemand namens OR bij de werkgroep zat (voor zowel 
Pasen als Internationaal Feest). Hier moet ook namens school nog aan gewend worden. Waar 
nu vooral tegenaan gelopen wordt is dat OR-leden werkende ouders zijn en het dus lastig is om 
samen bijeen te komen tijdens/na schooltijd, dit moet verder ontwikkeld worden, er waren veel 
leermomenten. Mandy geeft aan dat ze al eerder had verteld dat ze creatieve inspraak hoopte 
te hebben en dit is in haar mening nog niet bereikt: het plan lag er al uitgeprint en sommige 
boodschappen waren al gehaald. Yvonne geeft aan dat creatieve betrokkenheid van OR in de 
afgelopen bijna 30 jaren nog niet eerder is gebeurd en is dus een leermoment voor het team om 
zaken los te laten, deze ontwikkeling moet groeien. School wil wel degelijk dat de OR mee 
denkt en mee helpt. Mandy vraagt om als school na te denken waar OR écht inbreng kan 
hebben en mogelijk bij andere onderdelen minder/geen OR betrokkenheid. Yvonne geeft als 
idee om per activiteit te bekijken of OR kan helpen/hulp nodig is. 
 

3. Sportdag 
Alles ligt klaar bij Full Speed. Een idee is om volgend jaar spullen rechtstreeks bij Full Speed te 
laten bezorgen, zodat er niets heen en weer gebracht hoeft te worden. 
 

4. Avondvierdaagse 
Er zijn 82 aanmeldingen, deze zullen namens school een bericht krijgen of er geholpen kan 
worden op de maandag- of dinsdagavond. De vlag namens school hangt klaar. Kinderen zullen 
niet in school-shirts lopen want hier zijn er niet genoeg van. Annemieke vond het opvallend dat 
er geen starttijd in de brief stond, maar er werd aangegeven dat deze nog niet bekend was bij 
de organisatie zelf. Patrick heeft contact met de organisatie zelf en weet wel al meer details. Er 



zat wegens technische problemen vertraging in het uitzenden van de brief. De QR code was 
een fijne toevoeging, hoewel 3/4e van de aanmeldingen nog steeds contant geld geeft. Mogelijk 
voor komend jaar een formulier via Social Schools met de QR code. Mandy geeft aan dat er 
best duidelijker gezegd mag worden dat een ouder van school de versnaperingen tijdens de 
Avondvierdaagse regelt, wellicht na afloop een bedankje richting ouders met deze informatie. 
Voor komend jaar verzoek om het geld via QR codes over te laten maken naar rekening van OR 
ipv privé-rekening van Patrick. Als agendapunt opnemen voor Februari komend jaar. Mandy en 
Dianne geven aan de brief te willen controleren/meehelpen opstellen. 
 

5. Communicatie 
Discussie over Social Schools, namens OR kan enkel Patricia berichten plaatsen op het 
prikbord. Als voorbeeld de brief voor de Avondvierdaagse, deze is door Patrick opgesteld en 
naar Patricia gestuurd en die plaatst hem vervolgens op Social Schools. 
Aanpassingen brief voor Avondvierdaagse kostte meer tijd, hier is tijdens de vakantie veel 
onderling over gecommuniceerd en dit zorgde voor vertraging.  
 

6. Nieuwsbrief 
Elke nieuwsbrief zou OR informatie aanleveren en leden voorstellen. Dit is door Mandy gedaan 
en sommige aangeleverde stukken zijn nog niet gebruikt door Sandra en worden juist komende 
nieuwsbrieven gebruikt. Ideëen voor komende nieuwsbrief: sportdag, avondvierdaagse (nadruk 
leggen op wat er namens OR geregeld is met het geld van ouderbijdrage). Ouders willen vaker 
weten wat er gedaan wordt met “hun” geld. 
 

7. Ouderbijdrage 
Kyra heeft het gecontroleerd en 90% is binnen. Eind mei wordt de laatste incasso gedaan. 
Ongeveer 55 kinderen hebben een Delftpas waarvan de ouderbijdrage daarmee wordt betaald.  
 

8. Jaarafrekening 
Deze is goedgekeurd en afgesloten voor afgelopen schooljaar (2023-2024). 
 

9. Begroting 
Kyra gaat een opzet maken voor komend jaar. 
 

10. Roken 
Ouders staan nu om de hoek te roken ipv voor het schoolplein dus dit is voorzichtig positief. 
Patricia geeft aan dat ze onlangs oud-leerlingen die hun broertje/zusje kwamen ophalen en aan 
het vapen waren heeft aangesproken. Parkeerbeleid is nog steeds een drama bij RH-laan en 
zorgt voor onveilige situaties. Yvonne wil de wijkagent weer aanspreken, Patricia neemt het via 
haar werk bij Dalton school op met de wijkagent daar of hij iemand weet en kan sturen, 
 

11. Speelmaterialen 
Er is zand gestort voor de zandbak van de opvang/BSO. Er is besloten dat er vanuit de OR  
€5000,- per plein (3 pleinen) gedoneerd wordt voor speeltoestellen. Dit is ook deels ter ere van 
het 55-jarige bestaan en 60-jarige bestaan van de school. 



12. Bedankavond 
De bedankavond voor de vrijwilligers zal zijn op woensdag 9 juli. 
 

13. Pensioen viering 
Voor de viering voor Yvonne K is er geïnventariseerd wie er namens OR is, er zullen 2 leden 
niet aanwezig zijn. Yvonne geeft aan dat er namens school een kado geregeld wordt. Als 
collega’s wordt er een open tikkie gestuurd (zelf bedrag invullen), deze zal ook aan de OR 
gestuurd worden. 
 

14. Zomerfeest/rommelmarkt 
Dit jaar zal er geen zomerfeest/rommelmarkt zijn, dit viel vorig jaar samen met het IPC feest. Dit 
jaar was er al tijdens de kerstmusical verkoop van lootjes. Yvonne zou graag een keer een 
boekenmarkt willen organiseren ipv rommelmarkt. Mandy stelt voor om dit een ruildag te maken 
ipv verkopen. Mandy en Annemieke willen hierover gaan brainstormen, dit kan op later moment 
samen met Inge van DOK.  
 
Rondvraag:  
- 
 
Patricia sluit om 21:20 uur de vergadering. 
 
De komende vergaderdata voor dit schooljaar zijn : 
- 17 juni 
 


